



DECLARATION REGARDING THE USE OF GLASSES, SUNGLASSES AND SAFETY GOGGLES DURING RUGBY OR TOUCH ACTIVITIES

Dear Player/ Parent,

We understand that you/your child have signed up or been selected for the following Rugby or Touch Activity.

Activity:		
Date of activity :		Name of activity leader:
Full Name of Player:		Team:
HK ID / Passport Number:		Team Manager/ Teacher:

We understand that you/your child usually wear prescription eye glasses and would like to wear glasses during rugby or touch activities.

Please note that Hong Kong Rugby Union (HKRU)/ Hong Kong Touch Association (HKTA) does not accept any responsibility for injury or damage which may occur to you or your child or any other player as a result of wearing, glasses, sunglasses or sports safety glasses during Rugby or Touch Activities.

Also note that any glasses, goggles and sports safety glasses used, should be made of a shatter-resistant material such as polycarbonate or Trivex, glasses or goggles that is, they **should not** be made of glass or breakable plastic. If you are unsure whether or not your sports safety glasses meet with the appropriate regulations, you should check with a registered dispensing optician who should confirm such in writing.



(examples only)

Declaration: I have read the information above and understand that HKRU/ HKTA cannot be held responsible for any injury caused by the glasses, sunglasses or safety glasses to either myself/my child or any other player during the rugby or touch activities. Furthermore, I accept sole liability for any injury or damage caused to myself/my child or any other player through wearing glasses, goggles or sport safety glasses.

Please sign and return the acknowledgement slip to the staff member leading the rugby or touch activity.

Signed:	Date:
Name:	Relationship to player:
Email:	Phone:



有關於進行欖球或非撞式欖球活動時佩帶眼鏡、太陽眼鏡或運動護眼鏡之責任聲明

致各球員/家長：

活動名稱：		
日期：		領隊姓名：
球員姓名：		球隊：
香港身分證/護照號碼：		球隊經理：

閣下/貴子女已報名或被選中參加以下欖球或非撞式欖球活動。

我們明白閣下或你的子女在進行欖球或非撞式欖球活動時佩帶眼鏡。

請注意如閣下/貴子女佩帶眼鏡、太陽眼鏡或運動護眼鏡在進行欖球或非撞式欖球活動時，引致閣下/貴子女或其他球員受傷或發生任何損壞，香港欖球總會(HKRU)/香港非撞式欖球總會(HKTA)將不會承擔任何責任。

閣下/貴子女所佩帶的眼鏡、太陽眼鏡或運動護眼鏡，不可使用玻璃或易碎的離塑膠物料，必須採用防碎物料，如聚碳酸酯(Polycarbonate)或 NXT 鏡片(Trivex)。如不確定其眼鏡是否合乎規定或對鏡片有任何疑慮，請向註冊視光師查詢。



聲明：本人已知悉如本人/敝子女因佩帶的眼鏡、太陽眼鏡或運動護眼鏡而受傷或令其他球員受傷，HKRU/HKTA 將不會承擔任何責任。另外，本人同意自行承擔本人/敝子女因佩帶的眼鏡、太陽眼鏡或運動護眼鏡而引致之受傷或令其他球員受傷的責任。

請簽署回條，並交回帶領欖球或非撞式欖球活動的工作人員。

簽署：	日期：
姓名：	與球員之關係：
電郵：	電話：